
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 7. april 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 1084 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1084:  

”Vil ministeren spørge Rigshospitalets falloplastikpatienter, hvordan de har opfattet 

deres behandlingsforløb, om de evt. føler sig færdigbehandlet, eller hvad de selv 

mener, der evt. mangler at blive lavet ved deres falloplastikker, samt om de har 

tillid til at blive færdigbehandlet på Rigshospitalet, eller om de føler sig mere trygge 

ved at blive færdigbehandlet i udlandet?” 

 

Svar: 

Til brug for udarbejdelse af besvarelsen har ministeriet anmodet om bidrag fra Sund-

hedsstyrelsen. Jeg forventer at kunne fremsende en endelig besvarelse ultimo maj 

2021. 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Siw Anna Wernberg 

 

Folketingets Sundhedsudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 14-04-2021 

Enhed: SPOLD 

Sagsbeh.: DEPSAW 

Sagsnr.: 2106799 

Dok. nr.: 1683865 

 

Sundhedsudvalget 2020-21
SUU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 1084

Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

